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INTERPELACJA 
 

 
Na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998r.             

(tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 512 ze zm.) składam interpelację w sprawie przystąpienia przez                
Województwo Wielkopolskie do spółki Międzynarodowe Targi Poznańskie sp. z o.o.  

 

24 lutego 2020 roku Sejmik Województwa Wielkopolskiego, głosami KO, PSL i SLD            

podjął kontrowersyjną uchwałę wywołaną przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego        

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Województwo Wielkopolskie do spółki           

działającej pod firmą Międzynarodowe Targi Poznańskie spółka z ograniczoną         

odpowiedzialnością. Wcześniej proponowana uchwała była opiniowana przez cztery komisje         

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Żadna z komisji nie wyraziła jednomyślnego         

poparcia dla projektu uchwały.  

Kontrowersje wśród radnych wynikały m.in. z braku pełnej informacji na pytania           

zadawane przez radnych, uzasadnienia do uchwały, które nie wskazywało wprost na cel            

uchwały oraz z dużego ryzyka, że pieniądze wyłożone na dokapitalizowanie spółki, będącej            

dotychczas własnością Miasta Poznania będą zmarnowane, i nie zostaną zrealizowane          

założone cele. Nie przedstawiono radnym mechanizmu, jaki miałby gwarantować osiągnięcie          

celów promocyjnych. Nie przedstawiono narzędzi, które będą wykorzystywane przy         

promocji. Pan Wicemarszałek Wojciech Jankowiak, podczas dyskusji na Komisji, powiedział:          

„że przy akcji promocyjnej nie ma gwarancji, że osiągnie się zamierzony skutek”. Nie             
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wskazano także projektu porozumienia/umowy Zarządu Województwa Wielkopolskiego z        

Prezydentem Miasta Poznania. Nie wskazano na żadną inną alternatywę działań          

promocyjnych związanych ze zwiększeniem połączeń lotniczych z Portu Lotniczego         

Poznań-Ławica, do innych portów europejskich czy światowych. 

Należy podkreślić, że już rok wcześniej mechanizmy promocji zaproponowane przez          

Zarząd Województwa Wielkopolskiego nie przyniosły oczekiwanych rezultatów, stąd        

propozycja Zarządu dotycząca innego rozwiązania. W duchu odpowiedzialności za finanse          

publiczne – budżet naszego Województwa, nie możemy w sposób tak beztroski wydatkować            

ponad 13 milionów zł. Samorząd Województwa Wielkopolskiego nie będzie miał          

przedstawiciela w Zarządzie Spółki ani w radzie nadzorczej. Wpływ na działanie Spółki może             

więc być żaden.  

Mając powyższe na względzie proszę o szczegółowe, dokładne i pełne informacje na            

temat procesu negocjacji porozumienia/umowy dotyczącego udziału Województwa       

Wielkopolskiego w spółce MTP, w tym dokument porozumienia/umowy wraz z          

przedstawieniem kopii pism pomiędzy Zarządem Województwa Wielkopolskiego –        

Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego, Prezydentem Miasta Poznania –        

Urzędem Miasta Poznania, spółką Międzynarodowe Targi Poznańskie sp. z o.o., od początku            

podjęcia tematu przystąpienia Województwa Wielkopolskiego do spółki MTP, do czasu          

podpisania umowy/porozumienia. Wicemarszałek Wojciech Jankowiak wskazywał bowiem,       

że koniec marca będzie czasem, kiedy porozumienie zostanie podpisane.  

 

Z wyrazami szacunku 

Adam Bogrycewicz 
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